
 فوتبالي ها به دنبال بيرون كشيدن 
پرونده فساد از مجلس

پرونده »فس��اد در فوتبال« همچنان در دس��ت بررسي است و به نظر 
مي رس��د اهالي فدراس��يون فوتبال نه تنها از تأخير در اعلام رأي اين 
پرونده ناراحت نيستند بلكه تلاش مي كنند آن را از دستور كار مجلس 

شوراي اسلامي و كميسيون اصل نود خارج كنند. 
زمان زيادي از آغاز بررسي فسادهاي فوتبال مي گذرد، آنقدر كه بعيد 
است كس��ي تاريخ دقيق آن را به ياد بياورد. هرچه هست زمان زيادي 
صرف جمع آوري اطلاع��ات، صحبت با مطلعان و متهمان و بررس��ي 
پرونده شده. با اين حال بنا به دلايلي نامعلوم فعلًا خبري از اعلام نتيجه 
و معرفي مفسدان نيست. اينكه چرا و به چه دليل تا به امروز نتيجه اي 
حاصل نشده سؤالي است كه بايد اعضاي كميسيون اصل نود به آن پاسخ 
دهند. منتها صحبت هاي رئيس كميته اخلاق، نگراني او را از احتمال 
اعلام نتايج نشان مي دهد. نگراني هاي محمدزاده از آنجا نشئت مي گيرد 
كه رئيس كميسيون اصل 90 از نهايي شدن بررسي هاي پرونده مذكور و 

اعلام نام مفسدان پس از تأييد نهايي خبر داده بود. 
فوتبال ايران طي سال هاي گذشته بارها اس��ير حواشي شد كه ناشي از 
دست هاي پشت پرده بود، دست هايي كه فوتبال مان را اسير خود كرده و هر 
كاري هم از دست شان برمي آيد؛ از قرارداد هاي جنجالي بازيكنان و مربيان 
گرفته تا انواع و اقسام تباني ها انجام مي دهند. حالا كه پرونده اين افراد قرار 
است به زودي به نتيجه برسد رئيس كميته اخلاق فدراسيون فوتبال از 
مجلسي ها خواسته بررسي پرونده به آنها سپرده شود: »خوشحال مي شديم 
اگر تخلفاتي در فوتبال صورت گرفته در درون نهادهاي زيرمجموعه وزارت 
ورزش و فدراسيون فوتبال مورد رسيدگي قرار گيرد« معلوم نيست آقاي 
محمدزاده بر چه اساسي چنين اظهارنظري كرده و از كجا به اين نتيجه 

رسيده كه فدراسيون فوتبال توانايي برخورد با متخلفان را دارد. 
براي اطلاع هرچه بيش��تر رئيس اين كميته بايد بگوييم كه تخلفات 
زيادي در فوتبال بي دروپيكر كش��ورمان اتفاق مي افتد كه اتفاقاً همه 
هم از آنها باخبرند اما خواس��ته يا ناخواس��ته برخ��وردي با متخلفان 
نمي شود. متأسفانه در همين چند سال گذشته شاهد تشديد تخلفات 
هم بوده ايم. محمدزاده در حالي ادع��اي برخورد با خاطيان را دارد كه 
فدراسيون فوتبال عملًا هيچ برخورد جدي با بازيكناني كه با كارت هاي 
جعلي معافيت سال ها فوتبال بازي مي كردند انجام نداد. در حالي كه 
خاطيان در اين فصل به تيم هاي نظامي ليگ برتري رفته اند و قرارداد 
هم بسته اند. علاوه بر اين ديگر كسي نيس��ت كه نداند در حين بسته 
ش��دن يك قرارداد فوتبالي چه زد و بندهايي شده و چه پول هايي كه 
دست به دست مي شود. هم مربيان و هم بازيكنان وطني با دلال هايي 
سروكله مي زنند كه بخش اعظمي از درآمدهايشان را بايد به آنها بدهند. 

اگر هم ندهند بايد قيد فعاليت در اين رشته را بزنند. 
در چنين شرايطي واقعاً جاي تعجب دارد كه يكي از افراد آگاه فدراسيون 
اينگونه خود و كميته متبوعش را محق مي داند. حال آنكه واكنش هاي 
احتمالي فيفا به رأي پرونده فساد فوتبال ايران حسابي محمدزاده را نگران 
كرده تا جايي كه با گوش��زد كردن اين موضوع عملا به نمايندگان ملت 
هشدار جدي داده است. او مدعي اس��ت كه بررسي اين موضوع از سوي 
خانه ملت ممكن است از سوي فيفا دخالت در فوتبال تلقي شود و در نتيجه 
خطر تعليق را به همراه داشته باشد. درس��ت است كه سران فدراسيون 
جهاني فوتبال به اينگونه مسائل بسيار حساس هستند اما در پرونده فساد 
در خود همين نهاد هم وقتي اوضاع وخيم شد پاي اف بي آي نيز به ماجرا باز 
شد. شايد اگر مسئولان فيفا بدانند كه در فدراسيون فوتبال ايران هيچ عزم 
راسخي براي مبارزه با فساد وجود ندارد، تلاش مجلسي ها را دخالت تلقي 
نكند. نهادهاي تخصصي بررسي تخلفات در فدراسيون فوتبال كه آقاي 
محمدزاده به شدت روي آنها تأكيد دارد تا به امروز قدمي در جهت ريشه 
كن كردن فساد، دلالي و ديگر تخلفات اين رشته پرحاشيه برنداشته اند. 
در حالي كه افكار عمومي منتظرند تا هرچه زودتر تكليف پرونده فساد در 

فوتبال مشخص و با متخلفان بدون هيچ اغماضي برخورد شود.

نگاهي به مشكلات برزيل در راه ميزباني المپيك
از جرم خيز بودن ريو تا آلودگي سواحل

در فاصله يك سال مانده به المپيك ريو، كشور برزيل با مشكلات 
زيادي براي برگزاري بزرگ ترين رقابت ورزشي جهان روبه رو است، 
مسائلي كه سبب ش�ده خيلي ها با توجه به مش�كلات اقتصادي 
كشور برزيل و كند پيش رفتن روند آماده سازي ورزشگاه ها، نگاه 
ترديدآميزي به موفقيت ريو در برگزاري المپيك 2016 داشته باشند. 
شش سال پيش كه ريو به عنوان ميزبان المپيك 2016 انتخاب شد، شور 
و نشاط زيادي در برزيل كه بزرگ ترين كشور امريكاي لاتين و ششمين 
اقتصاد بزرگ دنيا بود پديد آمد. در كنار جام جهاني فوتبال 2014 كه 
قرار بود در ريو و 11 ش��هر ديگر برزيل برگزار شود، بازي هاي المپيك 
2016 مي توانست ثابت كند كه برزيل سرانجام به جمع قدرت هاي بزرگ 
دنيا پيوسته كه مدت ها در انحصار چند كشور معدود قرار داشت. با اين 
حال، خوشحالي مردم ريو رفته رفته فروكش كرد و اين شهر شش و نيم 
ميليون نفري بايد با جديت بيشتري خود را آماده ميزباني از بزرگ ترين 
رويداد ورزشي جهان مي كرد. سال 2012 آلبرتو ماري نتو، عضو سابق 
كميته ملي المپيك برزيل درباره آماده س��ازي كشورش براي ميزباني 
المپيك گفت: »برزيل و ريو چهار سال فرصت دارند تا كارهايي را انجام 
دهند كه در 400 سال انجام نداده اند!« با اين حال جورج هيلتون، وزير 
ورزش برزيل مي گويد: »ميزباني المپيك ريو معادلات ارزي و بورس و 
همين طور تبادلات فرهنگي را براي برقراري صلح ترفيع مي دهد.«  با 
وجود اين اهداف، برزيلي ها در حالي كه تنها يك سال به شروع المپيك 
مانده است با مشكلات زيادي براي آماده سازي كشورشان جهت ميزباني 
المپي��ك2016 روبه رو بوده اند. اين در ش��رايطي اس��ت كه بازي هاي 
المپيك 2016 ريو از پنجم آگوس��ت آغاز مي ش��ود و بيش از 10 هزار 

ورزشكار از 205 كشور در اين مسابقات حضور خواهند داشت. 
  ركورد اقتصادي 5 ساله

در حالي ريودوژانيروي برزيل محل برگزاري مهم ترين رويداد ورزشي 
دنيا در س��ال آينده خواهد بود كه ركود اقتصادي و مشكلات مالي كه 
سبب تأخير در به سرانجام رسيدن ساخت پروژه هاي اين كشور براي 
المپيك شده اس��ت، برزيلي ها را عاصي كرده اس��ت. اين كشور براي 
پنجمين س��ال متوالي با مش��كلات اقتصادي و افزايش نرخ بيكاري 
مواجه است. آماده سازي ورزشگاه ها و دهكده بازي ها، هتل هاي مدرن 
سيستم هاي حمل و نقل عمومي و زيبا سازي دهكده بازي ها و سطح 
ش��هر هم از ديگر مشكلات مس��ئولان اس��ت. با وجود اين بسياري از 
شهروندان ريو به طرح هاي دولت جهت ميزباني المپيك بدبينانه نگاه 
مي كنند و دليل كندي كار را فساد مقامات در پرداخت نكردن حقوق 
كارگران و تلاش براي رساندن طرح به وضعيت بحراني براي اختلاس 
بيشتر مي دانند. ظاهراً اين نوع عملكرد مسئولان در برزيل مسبوق به 
سابقه است كه طرح ها را براي درخواست پول بيشتر از دولت به وضعيت 

بحراني بكشانند و پول بيشتر را در اين ميان نصيب خود كنند. 
  نگراني از جرم خيز بودن ريو

ركود اقتصادي و تأخير در اجراي ساخت و ساز ورزشگاه ها تنها مشكل 
برزيل در راه ميزباني المپيك نيس��ت، ناامني و ج��رم خيز بودن ريو از 
ديگر مصائب برزيلي هاست و هنوز با وجود تلاش هايي كه صورت گرفته 
ميزان جرم و جنايت در اين شهر بالاست و بخش زيادي از مردم اين شهر 
زاغه نشين هستند. تيراندازي، سرقت و جرم و جنايت در ريو نگراني هايي 
را براي مسئولان اين كشور و كميته برگزاري بازي ها به وجود آورده كه 
باعث شده از 60 هزار نيرو در جريان بازي هاي المپيك استفاده كنند. 
تقويت نيروهاي امنيتي در برزيل بيشتر از 40 هزار نيرو در المپيك لندن 

و كمتر از 75 هزار نيرو در المپيك آتن بعد از حمله 11سپتامبر است. 
  آلودگي سواحل ريو

مشكل ديگر برزيلي ها آلودگي آب هاي س��طحي ريو است. نزديك به 
1400 نفر از اين ورزشكاران در رشته هاي آبي رقابت مي كنند. آنها به شنا 
و قايقراني در آب هايي خواهند پرداخت كه آلوده به فاضلاب انساني است. 
در نتيجه درمعرض مبتلا شدن به بيماري و شركت نكردن در مسابقات 
قرار دارند. تجزيه و تحليل كيفيت آب نشان مي دهد كه سطح خطرناكي 

از ويروس و باكتري در سالن هاي المپيك و پارالمپيك وجود دارد.

عصر دوش��نبه وزير ورزش به خانه كشتي رفت 
وضمن ديدار با مديران و مربيان تيم ملي حمايت 
خود را از ورزش اول كش��ور در آستانه مسابقات 
جهاني لاس وگاس اعلام ك��رد. گودرزي به بهانه 
ساخت هتل و آكادمي كش��تي بعد از مدت ها به 
خانه و فدراسيون كشتي رفت تا نشان دهد خوب 
مي داند كه كاروان ما بدون كش��تي در المپيك 
ريو مدال آنچناني كس��ب نخواهد كرد بنابراين 
راهي خانه كشتي ش��د تا مربيان تيم هاي ملي 
كش��تي آزاد و فرنگي نقطه نظرات خ��ود را با او 
درميان بگذارند. گودرزي خوب مي داند مسابقات 
لاس وگاس يعني تضمين حضور قدرتمند ايران 
در المپيك ريو و كسب مدال در آن، بنابراين در 
فاصله 40 روز تا اين مسابقات به خانه كشتي رفت 
ولي بازهم دست خالي و تنها با وعده و وعيد كه 
البته همين هم مي تواند نقطه اميدي باشد براي 

ورزش اول كشور. 

  اختلافات كنار رفت!
شروع اختلافات گودرزي و فدراسيون كشتي زماني 
بودكه وزير در آستانه مسابقات جهاني كشتي در 
اردوي فرنگي كاران حاضر شده بود تا به ملي پوشان 
روحيه بدهد اما چون هيچ پاداش يا هديه اي همراه 
خود نبرده بود با واكنش شديد كشتي گيران روبه رو 
ش��د تا آنجا كه اميد نوروزي، قهرمان المپيك به 
نمايندگي از كشتي گيران صحبت هايي خطاب به 
وزير ورزش انجام داد كه به مذاق گودرزي خوش 
نيامد و باعث به وجود آمدن حاشيه هاي زيادي شد. 
صحبت هاي نوروزي باعث شد گودرزي با ناراحتي 
خانه كش��تي را ترك كند و اين گونه بود كه اولين 
دلخوري به وجود آمد. رس��انه اي ش��دن اين خبر 
باعث به وجود آمدن توقعاتي از جانب وزير ش��د؛ 
چراكه گودرزي توقع داشت حداقل خادم نسبت به 
اين موضوع واكنش نشان دهد و جريمه اي را براي 
نوروزي در نظر بگيرد كه خادم هم اين كار را نكرد و با 

سكوت خود مهر تأييدي بر حركات كشتي گير زد. 
 بعد از بازي هاي آسيايي هدايايي كه براي مربيان 
كش��تي در نظر گرفته ب��ود آنقدر كم ب��ود كه با 
اعتراض زيادي از مربيان كشتي همراه شد و حتي 
قرار شد هدايا را پس بدهند. اين موضوع پس از 
جريان نوروزي دومين موردي بود كه كام وزير را 
تلخ كرد چراكه خادم در كسوت رئيس فدراسيون 
باز هم هيچ برخوردي نكرد تا ش��ايعه اختلافات 

گودرزي و خادم بيش از پيش پررنگ تر شود. 
در واق��ع كش��تي در خ��اك اختلاف��ات رئيس 
فدراس��يون و وزير گير افتاده بود. پس از آن بود 
كه اعتب��ارات و بودجه كش��تي در وزارتخانه به 
تصويب نرسيد. فدراسيون كشتي برنامه هايش 
را به وزارت داد و بودجه مورد ني��از خود را براي 
يك سال 63 ميليارد تومان اعلام كرد اما وزارت 
ورزش و جوانان در نهايت فقط 5 ميليارد تومان به 
فدراسيون كشتي براي يك سال داد، اين در حالي 

بود كه طبق برنامه ريزي صورت گرفته توس��ط 
فدراسيون كشتي بايد 53 اعزام خارجي صورت 
مي گرفت. از آن روز به بعد وزي��ر در هيچ يك از 
مسابقات رسمي كش��تي، جام يادگار امام)ره( و 
كشتي پهلواني در مشهد، جام باشگاه هاي جهان 
در آبادان، مس��ابقات دهه فجر در كرمانش��اه و 

مسابقات كشتي عمومي تهران حاضر نشد. 
  قول گودرزي براي حمايت وي ژه 

محمود گودرزي، وزير ورزش و جوانان كه به همراه 
شعباني بهار معاون ورزش همگاني وزارت ورزش 
و جوانان در خانه كشتي حضور يافته بود با اشاره 
به نزديك بودن رقابت هاي جهاني لاس وگاس به 
عنوان گزينش��ي المپيك 2016 گفت: »كشتي 
ورزش اول و پرافتخارترين ورزش ايران اس��ت. 
من به عنوان عض��وي از خانواده بزرگ كش��تي 
سختي هاي اين رش��ته را به خوبي مي شناسم و 
اطمينان داشته باشيد در س��ال المپيك از اين 

رشته پرافتخار حمايت ويژه مي كنيم.« 
  رضايي: جلسه پر باري بود

سخنگوي فدراسيون كش��تي با بيان اينكه وزير 
ورزش و جوانان زمين مورد نياز براي ساخت هتل 
و آكادمي كشتي را در اختيار فدراسيون كشتي 
قرار داد، گفت: »دكتر گودرزي به عنوان يكي از 
اساتيد دانش��گاه كه خود از جامعه كشتي ايران 
است و به خوبي با مشكلات اين رشته آشناست، 
بازديد بسيار خوب و مثبتي از فدراسيون كشتي 
داشت و در جلسه اي كه در حدود دو ساعت و نيم 
طول كشيد مباحث بسيار خوبي مطرح شد كه 
مي تواند فوايد زيادي براي ورزش اول ايران داشته 
باشد. اين جلسه و بازديد، خارج از محيط  اداري 
و بسيار دوستانه و صميمي بود و مطمئناً حضور 
وزير مي تواند كمك بسيار خوبي براي كشتي ايران 
باشد و روحيه اهالي اين رشته را بالاتر ببرد. عزم 
دكتر گودرزي را براي رشد هر چه  بيشتر كشتي و 
موفقيت اين رشته بسيار جدي ديديم و مطمئناً 
تداوم اين گونه جلسات و بازديدها مي تواند فوايد 
هر چه  بيشتري براي كشتي ايران داشته باشد.« 

وي تصريح كرد: »وزي��ر ورزش و جوانان از خانه 
كشتي ش��ماره يك و دو و همچنين فدراسيون 
كشتي بازديد داشت و همچنين پاي صحبت كادر 
فني تيم هاي ملي كشتي آزاد و فرنگي نشست و 
صحبت هاي بسيار مفيد و سازنده اي براي رشد 

اين رشته رد و بدل شد.«
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دولت براي حمايت از كشتي اقدام اساسي كند
در شرايطي يك سال تا المپيك ريو باقي 
مانده كه كشتي به عنوان اميد اول ورزش 
كشورمان براي كس��ب مدال در المپيك 
وضعي��ت خوبي ن��دارد و كش��تي گيران 
ملي پوش با شرايط سختي در حال دست 
و پنجه نرم كردن هستند. فدراسيون هم 
با وجود تلاش هايي كه انجام مي دهد تنها 
مي تواند بخشي از مشكلات و هزينه ها را 
تأمين كند و مش��كلات زيادي اين رشته 
ورزشي پراميد و مدال آور در المپيك را احاطه كرده است. البته رشته هايي 
مانند تكواندو و وزنه برداري نيز در المپيك ها براي ايران مدال آور بوده اند اما 
از ديرباز در بازي هاي المپيك و بازي هاي آسيايي بار سنگين مدال آوري 
و انتظارات روي دوش كشتي گيران بوده است. با توجه به اهميت بالاي 
كشتي در ورزش ايران، طبيعي است كه مسئولان هم بايد نگاه ويژه اي 
به اين رشته داشته باشند، آن هم براي جواناني كه با گذراندن تمرينات و 
اردوهاي سخت آماده افتخار آفريني براي كشورمان مي شوند. با اين وجود 
متأسفانه آن طور كه شايسته كش��تي گيران ايراني است از آنها حمايت 
نمي شود. توجه نكردن به شانس هاي اول كسب مدال در المپيك در حالي 
است كه در كشورهاي ديگر براي قهرمانان و مدال آوران المپيكي مزايا و 
جوايز ويژه اي مانند حقوق ماهانه چند هزار دلاري و ساير حمايت ها در نظر 

مي گيرند كه زندگي و آينده شغلي شان تأمين مي شوند. 
 در ايران اما اين اتفاق نمي افتد و حمايت هاي حداقلي سبب شده تا خيلي ها 
دلسرد شوند. در اين شرايط دولت بايد وارد عمل ش��ود و از مدال آوران و 
قهرمانان حمايت خاص بكند، اين سبب مي شود تا بچه هايي كه امروز براي 
المپيك خودشان را آماده مي كنند تشويق شوند و با انگيزه بيشتري براي 
المپيك تلاش كنند. البته كشتي گيران و همچنين بقيه ملي پوشان ساير 
رشته ها با وجود عدم حمايت كافي و كمبودهايي كه در سال هاي اخير وجود 
داشته، با تمام توان در مسابقات شركت كرده اند و كم نگذاشته اند، با اين 
حال ادامه اين وضعيت و توجه نكردن به قهرمانان در نهايت دلسردي آنها را 
به همراه خواهد داشت. به همين خاطر دولت و وزارت بايد يك فكر اساسي 
براي حل مشكلات كشتي گيران و ساير رشته ها، به خصوص مدال آور انجام 
دهند تا ملي پوشان آسوده خاطر و بدون كوچك ترين دغدغه در ميادين 
بين المللي با حريفانشان مسابقه بدهند. در صورت حمايت ويژه دولت، به 
طور قطع با توجه به اس��تعدادهايي كه ورزش كشور چه در كشتي و چه 
رشته هاي ديگر دارد، ورزش كشورمان مي تواند در المپيك و ساير بازي هاي 

بين المللي كارنامه درخشان تري داشته باشد. 

عزم بانوان براي افتخارآفريني ديگر 
ملي پوشان تيم كشتي آليش بانوان اين روزها حسابي سرگرم آماده شدن براي 
حضور در رقابت هاي قهرماني آسيا هستند. درست از زماني كه فدراسيون 
جهاني كشتي حجاب دختران كشورمان را تأييد كرد كشتي گيران آليش نيز 
تلاش مضاعفي مي كنند تا افتخار ديگري براي ورزش بانوان ايران به ارمغان 
بياورند. رقابت هاي قهرماني قاره كه��ن روز جمعه به ميزباني تهران برگزار 
مي شود و بانوان كشتي گير زير نظر مربيان خود به اوج آمادگي رسيده اند. 
نكته جالب اينكه در جمع اردونشينان قهرمانان جودو، كوراش و ووشو نيز 
حضور دارند. هدف اصلي تيم ملي كشتي آليش بانوان ايران ايستادن بر سكوي 

قهرماني آسياست، سكويي كه در بخش مردان هم در دست ايراني هاست.

| روزنامه جوان |  شماره 4593  

وحيد صابري
  گزارش

با طلاي جهان شروع مي كنم
عليرضا كريمي، آزادكار وزن 86 كيلوگرم تيم ملي كشتي در خصوص حضور در 
تركيب تيم ملي در مسابقات جهاني امريكا گفت: هدف من موفقيت و پيروزي 

در اين مسابقات است و مدال طلا در اين رقابت ها تازه آغاز راه براي من است.
-------------------------------------------------------------

اعتراض تكواندوكاران دانشجو
تكواندوكاران حاضر در مراسم تقدير از مدال آوران مسابقات دانشجويان 
جهان نسبت به پاداشي كه به آنها تعلق گرفته، اعتراض و اعلام كردند كه 
مبلغ پاداش حتي هزينه درمان مصدوميت هاي آنها را نيز تأمين نمي كند.
-------------------------------------------------------------

10 سكه پاداش سهميه قايقراني
با تصويب اعضاي هيئت رئيسه فدراسيون قايقراني مقرر شد هر كدام از 
قايقرانان و مربياني كه موفق به كسب سهميه المپيك 2016 ريو شوند 
حداقل 10 سكه طلا پاداش دريافت كنند. كميته ملي المپيك نيز به 

صورت جداگانه پاداشي به اين ورزشكاران پرداخت مي كند.
-------------------------------------------------------------

با قلعه نويي دشمني نداريم
با نزديك شدن به زمان برگزاري ديدار دو تيم استقلال و ملوان در ورزشگاه 
آزادي و رويارويي امير قلعه نويي سرمربي جديد تيم انزلي با تيم سابق خود بحث 
رفتن بازيكنان استقلال به سمت قلعه نويي پيش از شروع بازي به يك بحث 
حاشيه اي بي مورد اما بسيار جدي تبديل شده كه البته مديرعامل استقلال با 
بيان اينكه حتي  مهدي رحمتي بايد به سمت قلعه نويي برود نقش پررنگي در 
دامن زدن به آن دارند. با اين حال منصور پورحيدري، سرپرست استقلال در 
صحبت هايي برخلاف اظهارات مديرعامل باشگاه گفت: دشمني و جنگ با 

قلعه نويي نداريم اما نمي توانيم بازيكنان را به زور به سمت او بفرستيم.

  چـهـره ها / فريدون حسن

سعيد احمديان

88498432سرويس ورزشي

گودرزي براي حمايت به خانه كشتي رفت؟

جهانبخش با آلكمار در ليگ اروپا
عليرضا جهانبخش بالاخره پس از كش 
و قوس هاي فراوان از نايمخن جدا ش��د 
و به آلكمار پيوس��ت. فوتباليست جوان 
ايران در خص��وص حض��ورش در تيم 
جدي��د مي گويد: »پ��س از پايان فصل 
پيش��نهادات خوبي به باش��گاه آمد، اما 
با توجه به اينكه دوست داشتم در هلند بمانم تصميم گرفتم با 
وجود پيشنهادهاي وسوس��ه كننده به آلكمار بيايم. اين تيم هر 
ساله جزو تيم هاي برتر هلند است و در فصل آينده در ليگ اروپا 
حضور دارد. خوش��حالم كه به آلكمار آمده ام و اميدوارم بتوانم 
عملكردي را كه در نايمخن داشتم در اينجا هم داشته باشم. آنها 
براي انتقال من 2 ميليون يورو پرداخت كرده اند و مي خواهند در 

ليگ اروپا نتيجه بگيرند.«

كمك ويژه دولت براي سهميه المپيك
حمايت از فدراس��يون هايي ك��ه براي 
كسب سهميه المپيك تلاش مي كنند 
اين روزه��ا اصلي ترين مس��ئله ورزش 
كشور به ش��مار مي آيد. اين حمايت ها 
هم بايد جنبه معنوي داش��ته باش��د و 
هم به لحاظ مالي قوي باش��د تا نتيجه 
لازم كسب شود. حسين فريدون دستيار ويژه رئيس جمهور در 
اين خصوص مي گويد: »گودرزي وزي��ر ورزش و جوانان در اين 
مورد با رئيس جمهور صحبت كرده و با نظر مساعد ايشان به رغم 
محدوديت هاي مالي دولت به ص��ورت ويژه كمك و اعتبار مالي 
لازم به ورزش داده مي شود. هدف حضور موفق كاروان ايران در 
المپيك ريو است و رئيس جمهور براي حمايت بيشتر از ورزش 

ايران جهت موفقيت در اين رويداد تأكيد جدي دارد.«

فوتبال صدقه اي كرش را حفظ نمي كند
بحث آمدن يا نيامدن كارلوس كرش به 
ايران اين روزها مهم ترين خبر در خصوص 
تيم ملي اس��ت. س��رمربي پرتغالي ايران 
مدت هاست در مرخصي به سر مي برد و 
طولاني ش��دن اين مرخصي شايعاتي را 
مبني بر عدم بازگش��ت او به سر زبان ها 
انداخته اس��ت اما جالب تر از اين ش��ايعات موضع گيري هاي ضد 
و نقيض مسئولان فوتبال كش��ور در اين خصوص است.  محمود 
اس��لاميان، نايب رئيس اول فدراس��يون فوتبال در اين خصوص 
مي گويد: »كرش مربي بين المللي و فهيمي اس��ت. به شخصه از 
برنامه ريزي او براي چهار سال آينده لذت بردم اما او اردو مي خواهد، 
بازي تداركاتي مي خواهد و سعي دارد شرايط را تغيير دهد. چگونه 

مي توان با فوتبال صدقه اي، مردي در اين سطح را حفظ كرد.«

شيوا نوروزي

ابراهيم جوادي

پيشكسوت كشتي

فدراسيون تنيس روي ميز ايران درصدد اس��ت ميزباني رقابت هاي ستارگان 
پينگ پنگ جهان را برعهده بگيرد و جام س��تارگان پينگ پن��گ جهان را در 
استان آذربايجان غربي برگزار كند. قرار است پيشنهاد ايران براي برگزاري جام 
ستارگان با حضور 20 پينگ پنگ باز مطرح جهان به فدراسيون جهاني تنيس 
روي ميز داده شود تا مقدمات اين ميزباني هرچه زودتر فراهم شود. براي اين 

ميزباني ايران بايد شرايطي چون ميزها و همچنين راكت ها و توپ هاي جديد را 
فراهم آورد كه باتوجه به تلاشي كه فدراسيون براي كسب ميزباني اين رقابت ها 
دارد، از فراهم كردن امكانات اوليه اين مس��ابقات خودداري كند. خصوصاً كه 
برگزاري اين رقابت ها كمك زيادي به بالا رفتن سطح فني شطرنج بازان ايران 

مي كند و تجربه خوبي براي آنها محسوب مي شود. 

 ايران به دنبال 
ميزباني جام ستارگان 
پينگ پنگ جهان

ايران شانس دوباره ام براي حضور در المپيك است
ايران سال گذشته در بازي هاي آسيايي مغلوب كره جنوبي شد و 2011 نيز نتوانست به المپيك برود 
و اين كار بائرمن را براي رسيدن به المپيك ريو سخت مي كند. اما او معتقد است كه مي توان موفق 
شد: »حضور در چنين تورنمنتي نيازمند يك كار گروهي بين فدراسيون و مربيان و بازيكنان تيم ملي 
است. مي دانم كه كار س��ختي داريم اما باورم اين است كه مي توان موفق 
شد. بايد خيلي از فاكتورها را داش��ته و يك تيم يكپارچه و متحد باشيم. 
تمام نفرات تيم سالم بمانند. تمام شرايط لازم فراهم باشد، بايد اهميت 
بدهيم و سخت كار كنيم. چراكه اگرهمه براي هم تلاش كنند مي توانند 
برنده باشند. مطمئن باش��يد اگر تمام اين فاكتورها جور باشد به 
قول ما آلماني ها عرق چيني ها را هم درمي آوريم. ايران قابليت 
انتخاب ش��دن براي المپيك 2016 ريو را دارد. در طول دوره 
مربيگري بعد از آلمان، ايران مي تواند دومين شانس من براي 
حضور در المپيك باش��د. المپيك براي هر بازيكن و هر مربي 
يك انگيزه خاصي دارد. ضمن اينكه حضور در المپيك با ايران 

مي تواند بهترين خاطره ام شود.«

رقابت تيراندازان ايراني براي كسب سهميه در باكو
آخرين مسابقه براي كسب س��هميه تيراندازي المپيك ريو 15 مرداد در آذربايجان آغاز مي شود و در 
همين راستا نخستين گروه از ورزشكاران ايران براي حضور در آخرين مسابقه جهاني تيراندازي بامداد 
دوشنبه راهي باكو شدند. بشارتي، دوستي و اسدي در رش��ته اهداف پروازي ورزشكاراني بودند كه در 

نخستين مرحله به باكو سفر كردند. اين در حالي است كه ملي پوشان رشته هاي 
مختلف با توجه به زمان مسابقات در مراحل مختلف به آذربايجان سفر مي كنند تا 
در مسابقات جهاني و كسب سهميه المپيك شركت كنند. كاروان ايران در اين 

دوره از رقابت ها با 24 ورزشكار در تفنگ، تپانچه و اهداف پروازي شركت 
مي كند. در تفنگ الهه احمدي، نجمه خدمتي، مه لقا جام بزرگ، نرجس 
امام قلي نژاد، حسين باقري، مهدي جعفري پويا، محمدحسين كريمي، در 
تپانچه بهناز غلامي، گلنوش سبق الهي، الهام هريجاني، هانيه رستميان، 
محمد احمدي، ابراهيم برخورداري و دراهداف پروازي مسعود عزيزيان، 

رضا مصطفي پور، سيدسياوش خوشنويس)دوبل(، بابك يگانه، سعيد اسدي، 
محمدحسين و مرضيه پرورش نيا، شيوا فرح پور و سپيده سيراني)تراپ(، رامتين 

بشارتي، علي دوستي)اسكيت( براي تيم ملي ايران تيراندازي مي كنند. 

دنيا حيدري
  منهاي فوتبال

سيامند نامزد برترين ورزشكار ماه جهان
سيامند رحمان، قوي ترين مرد داراي 
معلوليت جهان ب��ه دليل عملكرد 
خوب در رقابت ه��اي قهرماني آزاد 
آس��يا و اقيانوس��يه قزاقس��تان و 
همچنين هشت مرتبه جابه جايي 
ركورد دسته فوق س��نگين جهان 
در طول 15 ماه از سوي وب سايت 
رسمي كميته بين المللي پارالمپيك، نامزد دريافت عنوان برترين 
ورزشكار ماه ژوييه در جهان شد. البته پنج ورزشكار از كشورهاي 
برزيل)شنا(، بريتانيا)دووميداني و تنيس با ويلچر(، روآندا)واليبال 

نشسته( و ايرا )وزنه برداري( رقباي او هستند. 

مربي آلماني براي ركابزنان پيست 
فدراس��يون دوچرخه سواري براي 
هداي��ت تيم مل��ي پيس��ت با يك 
مرب��ي آلم��ان وارد مذاكره ش��ده 
كه ش��اگردانش قهرم��ان جهان و 
المپيك شده اند. قراراست اين مربي 
براي انجام مذاكرات نهايي به ايران 
بيايد و در ص��ورت توافق، هدايت 
تيم ملي ايران را تا المپيك برعهده مي گيرد. مدير تيم هاي ملي 
دوچرخه س��واري مي گويد اين مربي قبول كرده تمام وقت ايران 
باشد و بايد بر سر موارد فني توافق شود، چراكه مسائل كمي مالي 

بالا و پايين، حل شدني است. 

علياري مشكلي براي سنگين وزن ندارد
احد پازاج، سرمربي تيم ملي كشتي 
فرنگي در خصوص انتخاب علياري 
براي سنگين وزن گفت: »دنبال اين 
هستيم كه بهترين كشتي گير را به 
مسابقات جهاني اعزام كنيم. علياري 
از چابكي و چالاكي بيشتري نسبت 
به حريف��ان جهان��ي اش برخوردار 
است كه نقطه قوتي براي اوس��ت. ضمن اينكه خيلي از سنگين  
وزن هايي كه در كشتي جهاني حضور دارند و مدال گرفته اند حدود 
115 كيلوگرم وزن دارند و خيلي هم سنگين نيستند. علياري هم 
108كيلو وزن دارد و مشكلي براي حضور در سنگين وزن ندارد. 

آشتي كنان به خاطر المپيك!


